
werden door overname dan wel
aanvaarding van amendementen
onzerzijds, heeft onze fractie besloten
haar steun aan het wetsvoorstel niet
te onthouden. Wij hopen evenwel
dat na de evaluatie nog een betere
wet tot stand kan komen.

In stemming komt het wetsvoorstel.
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De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

In stemming komt de motie-Lilipaly
c.s. over het Markermeer (21195, nr.
36).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de CD tegen deze motie hebben
gestemd en die van alle andere
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

Aan de orde zijn de stemmingen
over vijf moties, ingediend in het
debat over de bruteringsoperatie
volkshuisvesting, te weten:
- de motie-Jeekel over stichtingskos-
ten van door toegelaten instellingen
gebouwde koopwoningen (23817, nr.
45);

- de motie-Jeekel/Duivesteijn over de
eigen reserves van de corporaties
(23817, nr. 46);
- de motie-Biesheuvel over het
beleidsplan (23817, nr. 47);
- de motie-Biesheuvel over leefbaar-
heid en veiligheid van de woonom-
geving (23817, nr. 48);
- de motie-Duivesteijn over een
concrete omschrijving van de
uitgangspunten van het toezicht
(23817, nr. 49).

(Zie vergadering van 16 november
1995.)

De voorzitter: De heer Duivesteijn
heeft gevraagd een stemverklaring
vooraf te mogen afleggen. Het
woord is aan de heer Duivesteijn.
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De heer Duivesteijn (PvdA):
Voorzitter! Het debat over de Wet
balansverkorting geldelijke steun
volkshuisvesting ging onder andere
over de herpositionering van de
woningcorporaties. Een van de meer
principieÈ le kwesties betreft de
taakopvatting van corporaties. De
fracties van de PvdA en de VVD
maken zich zorgen dat er een nogal
sterke vlucht naar voren optreedt ten
aanzien van het betreden van
terreinen die de markt zeÁ lf zou
kunnen aanpakken. Wij hebben
daarom samen met de fractie van de

VVD een motie gemaakt. Helaas,
heeft de VVD, zoals dat reeds eerder
voorgekomen is, op het allerlaatste
moment...

De voorzitter: Ik moet u erop wijzen
dat een stemverklaring het karakter
heeft van een mededeling waarom
men voÂ oÂ r of tegen iets is en zeker
niet polariseert!

De heer Duivesteijn (PvdA): Ik zeg
het ook verkeerd, voorzitter.

Nu wij moeten constateren dat de
steun voor deze motie niet meer
dezelfde is als wij dachten, trekken
wij de motie in ten gunste van de
motie van de fractie van D66. Daarin
wordt in ieder geval een aantal
punten geregeld waardoor het
taakveld van de corporaties wat
overzichtelijker geworden is.

©

De voorzitter: Ik heb de indruk dat
het meer een heropening is dan een
stemverklaring!

Aangezien de motie-Duivesteijn
(23817, nr. 49) is ingetrokken, wordt
zij van de stemmingslijst afgevoerd.

In stemming komt de motie-Jeekel
(23817, nr. 45).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
D66, de RPF, de SGP, de PvdA, de SP,
het CDA, het AOV, de groep-Nijpels
en het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Jeekel/
Duivesteijn (23817, nr. 46).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
D66, de RPF, het GPV, de PvdA,
GroenLinks, de SP, het AOV, de
groep-Nijpels en het lid Hendriks
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

In stemming komt de motie-
Biesheuvel (23817, nr. 47).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, het AOV, de CD, de VVD, de
SGP en het lid Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

De heer Duivesteijn (PvdA)
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In stemming komt de motie-
Biesheuvel (23817, nr. 48).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, de VVD, de CD, de SGP en
het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over acht moties, ingediend in het
nota-overleg over het structuur-
schema Oppervlaktedelfstoffen,
te weten:
- de motie-Huys c.s. over een
algemene richtlijn inzake veiligheids-
analyse (23625, nr. 8);
- de motie-Esselink over de kosten
van de inrichting van winningsloca-
ties (23625, nr. 9);
- de motie-Esselink over de
compensatie van verloren natuur- en
landschapswaarden (23625, nr. 10);
- de motie-H.G.J. Kamp c.s. over het
inzetten van secondaire grondstoffen
door het Rijk en provincies (23625,
nr. 11);
- de motie-H.G.J. Kamp c.s. over het
ook door gemeenten en waterschap-
pen inzetten van secondaire
grondstoffen (23625, nr. 12);
- de motie-Van Waning/Huys over het
zuinig gebruiken van primaire
grondstoffen (23625, nr. 13);
- de motie-M.B. Vos over een
herziening van bestuurlijke afspraken
(23625, nr. 14);
- de motie-M.B. Vos over het Plateau
van Margraten (23625, nr. 15).

(Zie nota-overleg van 6 november
1995.)

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat de heer Huys zijn motie
(23625, nr. 8) heeft ingetrokken en
dat de heren Van Waning en Huys
hun motie (23625, nr. 13) wensen
aan te houden. De motie op stuk nr.
13 is dus tot nader order van de
agenda afgevoerd.

In stemming komt de motie-Esselink
(23625, nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, de groep-Nijpels, het AOV,
de CD, de RPF, de SGP, het GPV,
GroenLinks, de SP en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige

fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Esselink
(23625, nr. 10).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, de groep-Nijpels, het AOV,
de CD, de RPF, het GPV, GroenLinks,
de SP en het lid Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-H.G.J.
Kamp c.s. (23625, nr. 11).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, D66, de PvdA, de RPF, de
SGP, het GPV, GroenLinks, de
groep-Nijpels, het AOV, de CD en het
lid Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-H.G.J.
Kamp c.s. (23625, nr. 12).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD, D66, de RPF, de SGP, het
GPV, de PvdA, GroenLinks, de
groep-Nijpels, het AOV, de CD en het
lid Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-M.B. Vos
(23625, nr. 14).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de CD tegen deze motie hebben
gestemd en die van alle andere
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-M.B. Vos
(23625, nr. 15).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de RPF, de
groep-Nijpels en het lid Hendriks
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

Aan de orde is de behandeling van:
- de brief van de vaste

commissie voor Volkshuisves-
ting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer en de algemene
commissie voor de Rijks-
uitgaven, houdende het voorstel
een tijdelijke commissie in te
stellen (24339, nr. 4).

De voorzitter: Ik stel voor, overeen-
komstig de voorstellen van de
commissie te besluiten, met dien
verstande dat ik het aantal leden van
de commissie bepaal op vier.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik benoem tot lid van
de tijdelijke commissie Onderzoek
Stichting Woningbeheer Limburg de
leden Esselink, Hofstra, Versnel-
Schmitz en Van Heemst.

Er is thans gelegenheid tot het
afleggen van stemverklaringen
achteraf.

Structuurschema Oppervlakte-
delfstoffen
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De heer Kamp (VVD): Voorzitter! De
motie op stuk nr. 9 van de heer
Esselink bij het structuurschema
Oppervlaktedelfstoffen gaat over het
achteraf doorberekenen van de
inrichtingskosten bij vergunning-
verlening. De provincies hebben
daartoe al alle mogelijkheden,
waarvan zij ook gebruik maken. De
VVD-fractie is het van harte daarmee
eens. Dat betekent dat er aan de
praktijk die nu vastligt niets wordt
toegevoegd door de motie die door
de heer Esselink is voorgesteld. De
motie noopt wel tot het opnieuw
doorlopen van de hele PKB-
procedure. De VVD-fractie is het
daarom wel eens met het doorbere-
kenen van de inrichtingskosten zoals
dat nu al plaatsvindt en niet eens
met de motie.
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De heer Esselink (CDA): Voorzitter!
De CDA-fractie heeft bij het
structuurschema Oppervlakte-
delfstoffen gestemd tegen de moties
op de stukken nrs. 11 en 12 van
collega Kamp c.s. Onze argumentatie
is dat beide moties volstrekt
overbodig zijn en niets toevoegen

voorzitter
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